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JEGYZİKÖNYV 
 
 

Készült: Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testületének 
   2010. február 26-án 14 órakor megtartott ülésérıl. 
 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme. 
    (2351 Alsónémedi, Fı út 58.) 
 
 
Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint. 
 
 
 
Dr. György Balázs polgármester köszönti a meghívott vendégeket, érdeklıdıket és a 
Képviselı-testület tagjait. 
 
Megállapítja a Képviselı-testület határozatképességét: 12 fıbıl jelen van 9 fı.  
 
Tájékoztatja még a jelenlévıket a kiosztott anyagokról, illetve azoknak tárgyalási 
javaslatáról: 

– Hungarian Baja Tereprally futam megrendezésérıl az egyebekben esne szó, 
– az egyebek napirendnél kéri tárgyalni a szennyvíztisztító ügyében kiosztott 

elıterjesztést, 
– szintén az egyebek napirendbe kéri felvenni az ABÉVA Kft. Felügyelı 

Bizottsága által tett javaslatokat, 
– szóbeli beszámolót ad a Penny elıtt húzódó út ügyében folytatott 

tárgyalásról, 
– zárt ülés keretében személyi ügyben tesz majd elıterjesztést. 

 
Megkérdezi a Képviselı-testület tagjait, van-e további javaslatuk a napirend 
módosítására, kiegészítésére? 
 
Dr. Tüske Zoltán az egyebek napirend keretében jelzi hozzászólási szándékát. 
 
Bai Sándor napirend elıtt szeretne szólni. 
 
Szántó Erzsébet az egyebek napirend keretében kíván szólni. 
 
Zsin Géza szintén az egyebek napirendben kér szót. 
 
Józan Sándor az egyebek napirendnél kér szót 3 témában. 
 
Surányi Miklós – jelenlévı Településfejlesztési, Mezıgazdasági és Környezetvédelmi 
bizottsági tag – is napirend elıtt kér szót. 
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Dr. György Balázs polgármester kéri a módosított, illetve kiegészített napirend 
határozattal történı elfogadását.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 9 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
40/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete a napirendet – 
módosításokkal és kiegészítésekkel együtt – elfogadta. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
NAPIREND:  
 
Napirend elıtt:  
 
Képviselı-testületi tag és bizottsági tag hozzászólása. 
 
Napirend: 
 
Nyílt ülés: 
 
1.) Dr. Farkas László Dabas Város Rendırkapitányának beszámolója 

településünk közbiztonságának helyzetérıl. – Tervezett idő: max. 30 perc. 
 
2.) 2010. évi önkormányzati költségvetési rendelet elfogadása. – Tervezett idő: 

max. 1 óra. 
 
3.) 2009. évi költségvetési rendelet IV. módosítása. – Tervezett idő: max. 15 perc. 
 
4.) A legutóbbi Pénzügyi Bizottság ülésén született határozati javaslatok 

tárgyalása (óvodai 9. csoport mőködtetése, civil szervezetek támogatása, óvoda 
kérése,köztisztviselıi teljesítményértékelés 2009). – Tervezett idő: max. 30 perc. 

 
5.) A Polgármester beszámolója az elmúlt ülésen hozott határozatok 

végrehajtásáról és a két ülés között tett fontosabb intézkedésekrıl. –
Tervezett idő: max. 10 perc. 

 
6.) Egyebek: 
 – A szennyvíztisztító-telep bıvítésével kapcsolatos pályázat, 

– Hungarian Baja Terep Rally VB megrendezése, 



 3 

– Szóbeli beszámoló a Penny elıtt húzódó út ügyében folytatott 
tárgyalásról, 

– Vízvisszatartás, 
– Az ABÉVA Kft. Felügyelı Bizottsága által tett javaslatok, 
–  Képviselıi hozzászólások. 

 
Zárt ülés: 
 
7.) Beszámoló a vagyonnyilatkozatok formai vizsgálatáról. –Tervezett idő: max. 

5 perc. 

 
8.) SZSZB tagok választása. 
 
9.) Személyi ügy. 
 
 
 
Napirend elıtt: Képviselı-testületi tag és bizottsági tag hozzászólása. 
 
 
Bai Sándor elmondja, úgy tudja március 14-én lesz a községi ünnepség és az 
egyházakat nem keresték meg. A református templomban keresztelı lesz, nem fognak 
a tervezett idıre odaérni. 
 
Szántó Erzsébet tájékoztatja, azért nem szóltak még, mert nincs rá testületi határozat. 
Az idıpontot azért gondolták elırehozni, mert 14-én vasárnap lesz. 
 
Kozma Márta jelzi, mindig március 15-én volt az ünnepség. 
 
Szántó Erzsébet elmondja, hogy a Polgármesterrel egyeztetett, a Kulturális és Oktatási 
Bizottság tárgyalta. 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy nyomdában van az 
újság, e-mailban már ki is küldte az elektronikus változatot.  
Az idıpont logikus volt, de az helytelen, hogy a papokkal nem egyeztettek. 
 
Szántó Erzsébet elnézést kér,de még távoli volt az idıpont és most a Széchenyi 
Napokra koncentráltak. 
 
Dr. Tüske Zoltán megkérdezi, nem lehet 11 óra 30 percre korrigálni? 
 
Szántó Erzsébet szerint csak a templomokban lehet kihirdetni. Szerinte azzal nem lesz 
probléma, hogy csúszik Szappanos lelkész úr, de a katolikusoknál addigra vége a 
misének.  
 
Geiger Jánosné szerint át lehet javítani az újságot.  
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Dr. György Balázs polgármester a kialakult vita miatt felteszi szavazásra az ünnepség 
megtartásának idıpontját.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 3 igen, 6 nem, 1 
tartózkodó szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
41/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – egyetértve a 
Kulturális és Oktatási Bizottság általi döntéssel – elutasította azon képviselıi 
javaslatot, hogy a március 15-i ünnepség 15-én kerüljön megtartásra. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Kozma Márta még elmondja, hogy a legnagyobb nemzeti ünnepünkrıl van szó. A 
református egyház 15-én tartja az ünnepi Istentiszteletet és akkor koszorúz.  
 
Dr. György Balázs polgármester úgy látja, hogy az egyház nem lesz ott az ünnepségen. 
 
Bai Sándor jelzi, megbeszélik. 
 
 

Morvai János képviselı idıközben megérkezik. 
(12 fıbıl jelen van 11 fı) 

 
 

Napirend 1.)  Dr. Farkas László Dabas Város Rendırkapitányának 
beszámolója településünk közbiztonságának helyzetérıl. – Tervezett idő: max. 30 

perc. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester köszönti Csernus József alezredes urat és a KMB-s 
rendıröket. 
A beszámolót a Képviselı-testület tagjai írásban megkapták.  
 
Csernus József tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a Kapitány úr intenzív 
nyelvtanfolyamon van, Bartuszek úr pedig rendezvényt biztosít, ezért jött İ a testületi 
ülésre.  
A szokásoknak megfelelıen szívesen válaszol a kérdésekre. 
 
Józan Sándor a beszámolóban olvasta, hogy a bőnügyi helyzet kiemelkedıen rossz 
Gyálon. Ennek Budapest közelsége vagy az elkövetıi kör az oka? 
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Csernus József elmondja, amióta itt szolgál, mindig Gyálon volt a legtöbb 
bőncselekmény. Budapesthez közel van, illetve sok a törvényt nem tisztelı 
állampolgár mind Gyálon, mind a szomszédos XVIII. kerületben.  
A térfigyelı rendszereket folyamatosan építik ki és azokon a területeken csökkennek a 
bőncselekmények. Érdrıl, Szigetszentmiklósról, Budapestrıl kiszorulnak az 
elkövetık, ezért jönnek erre a területre, ill. Alsónémedire. A betöréseket és a trükkös 
lopásokat itt legtöbbször átutazó bőnözık követik el.  
 
Józan Sándor elmondja, hogy évek óta küszködik a falu az örömlányokkal. Mi kellene 
a végleges eltüntetésükhöz? Kormányrendelet, nagyobb szigor stb.? 
 
Csernus József is tudja, hogy ez évek óta probléma. Mostanság már a Dabasi Bíróság 
is szigorúbban veszi a szabálysértéseket stb. és szorgalmazzák az elıállításokat. 
Törvényt kellene módosítani, ahogy külföldön is lehet „piroslámpás” házat 
mőködtetni.  
 
Györgyövics Károly jelzi, hogy Soroksáron nincsenek lányok, milyen rendeletet 
hozhattak? 
 
Bai Sándor megerısíti. Naponta jár arra és ott mindennapos a rendıri „cirkálás” és 
naponta többször is arra járnak a rendırök. 
 
Zsin Géza arról érdeklıdik, lehet-e tudni valamit az ıszi – mezıırökkel történt  –
fegyveres incidensrıl? 
 
Csernus József konkrétumokat nem tud, Pest megye folytatja az eljárást. Sok 
ellentmondásos információ volt az ügyben, így nem akar félretájékoztatni. 
 
Dr. Tüske Zoltán úgy gondolja, ez súlyos bőncselekmény volt, tájékoztatást kérnek 
róla. 
 
Csernus József kérni fog tájékoztatást és továbbítják azt a Képviselı-testületnek. 
 
 

Szabó Endre képviselı megérkezik. 
(12 fıbıl jelen van 12 fı) 

 
Dr. Tüske Zoltán az elızı évi statisztikákhoz képest radikális csökkenést lát a 
bőnesetekben. Mi lehet ennek az oka, Jó a megelızı eszköz stb., mert esetlegesen 
tovább is lehet még lépni. 
 
Csernos József elmondja, hogy tavaly az önkormányzati közös akciósorozat miatt 
csökkent a külföldiek által elkövetett bőncselekmények száma, ill. az itt szolgálatot 
teljesítı rendırök híre, jó kapcsolatuk a környezı települések rendıreivel, pl. 
Dunaharaszti, illetve jól mőködik a településen a polgárırség és a mezıırség is.  
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Kiss Miklós az örömlányok kapcsán csatlakozik Bai Sándor és Györgyövics Károly 
felszólalásához. Állandó rendıri jelenlét van és amikor itt  is volt ilyen, akkor 
csökkent a jelenlétük az Ócsai úton, a CBA-nál, a raklapos környékén stb.  
Azt is elmondja, hogy a település alkalmaz településırt, ami szintén nagyban 
hozzájárult a bőncselekmények csökkenéséhez. 
 
Csernus József elmondja, több településen van településır és valóban ezeken a 
helyeken csökkent az esetek száma. Volt megerısítés is a környéken 1-1,5 hónapig, 
amikor folyamatosan járták a rendırök az Ócsai út környékét. Szeretnék továbbra is 
igénybe venni a bevetési csoportot és a készenléti rendırséget ilyen akciókhoz. 
 
Surányi Miklós sokat tapasztalja a lányok jelenlétét és beszélt is Tóth Gáborral az 
ügyrıl, az állandó jelenlét a legjobb eszköz. Tudják, hogy mikor jönnek a rendırök és 
akkor a lányok elszaladnak vagy elviszik ıket.  
 
Dr. György Balázs polgármester itt jelzi, hogy a közmeghallgatáson levelet adott át 
Csernus úrnak az idegenforgalmi adó ellenırzése kapcsán, melyre felajánlották 
segítségüket, de január 01-tıl nincs kolléga, aki dolgozzon. Az iskolai, közlekedéssel 
kapcsolatos segítségkérésére is megérkezett a segítı levél.  
 
Józan Sándor azt olvasta, hogy Pest megyében elsı helyen állunk a vezetéstıl való 
eltiltásban. Mi ennek az oka? Pl. ellenırzések? 
 
Csernus József tájékoztatja, hogy az ellenırzési gyakorlat országosan eltér, a dabasi 
körzet az elsı három között van a bírósági eljárásban. Pl. sok az engedély nélküli 
vezetı. Élen jár a települések között Örkény, Tatárszentgyörgy. Az ittas vezetıktıl 
min. 4-6 hónapra bevonják a jogosítványt, de 1-1,5 év is van, ha bírósági ügy van. 
Máshol az országban nem foglalkoznak ennyire ezzel a témával.  
 
Dr. Tüske Zoltán az ittas jármővezetésnél csökkenést lát a kimutatásban. 
 
Csernus József elmondja, sok akció volt korábban, Alsónémedin tavaly nem volt ilyen 
akció. Van visszatartó ereje az ilyen akcióknak, mert pl. ha isznak, akkor sofırt 
visznek magukkal stb. 
 
Dr. György Balázs polgármester elmondja, hogy a Halászy Károly utcában lévı tiltó 
tábla ellenére lévı kamionos forgalomra mondja el, hogy megkérték a közterület-
felügyelıt fotózza le azokat. Szeretné a fotókat az Önkormányzat a rendırségre 
eljuttatni, hogy eljárjanak ellenük. 
 
Csernus József jelzi, ennek semmi akadálya, ha van másik út, ahol mehetnének a 
kamionosok. A közterület-felügyelı is bírságolhat, feljelenthet a lényeg, hogy 
azonosítható legyen a gépjármő és a tiltás. 
 
Dr. György Balázs polgármester – mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem volt –, 
megköszöni a beszámolót és a tavalyi munkát.  
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Tájékoztatja az Alezredes urat és a jelenlévıket, hogy már két településırt alkalmaz az 
Önkormányzat, Dernóczi Zoltán és Benkı János személyében, így remélhetıleg még 
tovább javul a közbiztonsági helyzet Alsónémedin.  
Kéri a beszámoló határozattal történı elfogadását.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
42/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – szóbeli 
kiegészítéssel együtt – elfogadta Dabas Város Rendırkapitányának a 2009. évrıl 
szóló beszámolóját. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
 
Napirend 2.)  2010. évi önkormányzati költségvetési rendelet elfogadása. – 
Tervezett idő: max. 1 óra. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a bizottságok a 
költségvetési rendelet-tervezetet tárgyalták és azt elfogadásra javasolták.  
Az a kérés – a szokásoknak megfelelıen –, hogy a költségvetési rendeletet a kiküldött 
anyagnak megfelelıen fogadják el és a pénzügyi témák tárgyalásakor meghozott 
döntések már e költségvetés módosításában szerepelnek majd.  
A bizottsági elnököket kérdezi a költségvetési rendelettel kapcsolatban. 
 
Bai Sándor, dr. Tüske Zoltán, Szántó Erzsébet is elfogadásra javasoltra a rendeletet. 
 
Dr. György Balázs polgármester kéri a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Fodor Pálné jelzi, hogy államháztartási jogszabály alapján az önállóan mőködı 
intézmények költségvetését külön-külön is el kell fogadnia a Képviselı-testületnek. 
 
Dr. György Balázs polgármester kéri ezen határozatok meghozatalát is.  
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Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
43/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadta a 
Polgármesteri Hivatal 2010. évi költségvetését. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
44/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadta a 
Széchenyi István Általános Iskola 2010. évi költségvetését. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
45/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadta a 
Szivárvány Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetését. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
46/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadta a 
Halászy Károly Mővelıdési Ház és Könyvtár 2010. évi költségvetését. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
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Györgyövics Károly és Zsin Géza képviselık 
kimennek a terembıl. 

(12 fıbıl jelen van 10 fı) 
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 10 igen szavazás 
alapján az alábbi rendeletet alkotta: 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete  

megalkotta 3/2010. (III. 03.) sz. önkormányzati rendeletét az  
Önkormányzat 2010. évi költségvetésérıl. 

 
 

Györgyövics Károly és Zsin Géza képviselık 
visszajönnek a terembe. 

(12 fıbıl jelen van 12 fı) 
 
 
 
Napirend 3.)  A 2009. évi költségvetési rendelet IV. módosítása. Tervezett idő: 

max. 15 perc. 
 
 
Bombiczné Horváth Éva tájékoztatja a Képviselı-testület tagjait, hogy a kiküldött 
rendelet-tervezethez képest kisebb, belsı változások történtek, pl. másik sorba került a 
gyermekvédelmi támogatás, de ez összegszerőségében nem változtat a rendeleten. 
 
Bai Sándor javasolja a módosítás elfogadását. 
 
Dr. György Balázs kéri a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi rendeletet alkotta: 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete  

megalkotta 4/2010. (III. 03.) sz. önkormányzati rendeletét az  
Önkormányzat 2009. évi költségvetésének IV. módosításáról. 
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Napirend 4.)  A legutóbbi Pénzügyi Bizottság ülésén született határozati 
javaslatok tárgyalása (óvodai 9. csoport mőködtetése, civil szervezetek támogatása, 
óvoda kérése,köztisztviselıi teljesítményértékelés 2009). – Tervezett idő: max. 30 perc. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a Pénzügyi Bizottság 
határozati javaslatai között szerepelnek a Kulturális és Oktatási Bizottság és 
Településfejlesztési, Mezıgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság javaslatai is, kéri 
azokat a határozatokat is vegyék elı. 
 
Ismerteti a Pénzügyi Bizottság 10/2010. (02. 17.) sz. javaslatát, mely a Kulturális és 
Oktatási Bizottság 2/2010. (02. 15.) sz. javaslatával összhangban van. 
 
Bai Sándor nem kíván kiegészítést tenni. 
 
Szántó Erzsébet javasolja a Pénzügyi Bizottság határozatában foglaltak elfogadását.  
 
Dr. György Balázs polgármester felteszi szavazásra a határozati javaslatot.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
47/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – egyetértve a 
Kulturális és Oktatási Bizottság 2/2010. (02. 15.) sz., valamint a Pénzügyi 
Bizottság 10/2010. (02. 17.) sz. határozatában foglaltakkal – az óvodai 9. csoport 
mőködtetéséhez 2012-ig hozzájárul– tekintettel a várható nyugdíjba vonulásokra 
és a 2,5 éves korcsoport felvételének lehetıségére – azzal, hogy 2011. 
februárjában a mőködtetés ismételt felülvizsgálata történjen meg. 
 
Határid ı: 2011. évi költségvetés elfogadása. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester és Mikusné Végh Magdolna 
óvodavezetı. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 11/2010. (02. 17.) sz., 
valamint a Kulturális és Oktatási Bizottság 10/2010. (02. 15.) sz. javaslatát, mely az 
óvoda kéréseivel kapcsolatban született. 
 
Bai Sándor javasolja a Pénzügyi Bizottság határozatának elfogadását. 
 
Szántó Erzsébet is az elfogadást javasolja. 
 
Dr. György Balázs polgármester felteszi szavazásra a határozati javaslatot.  
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Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
48/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – egyetértve a 
Kulturális és Oktatási Bizottság 10/2010. (02. 15.) sz., valamint a Pénzügyi 
Bizottság 11/2010. (02. 17.) sz. határozatában foglaltakkal, ill. az óvoda kérésében 
található programtervezettel – úgy döntött, hogy az idei évtıl kezdıdıen a 
mindenkori költségvetésbe 500.000,- Ft-ot biztosít a rászoruló gyermekek részére 
a térítési díj ellenében biztosított foglalkozásokon, kirándulásokon stb. történı 
részvételének támogatására, a tartalék terhére. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester és Mikusné Végh Magdolna 
óvodavezetı. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 13/2010. (02. 17.) sz., 
valamint a Kulturális és Oktatási Bizottság 3/2010. (02. 15.) sz. javaslatát. 
 
Bai Sándor javasolja a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szántó Erzsébet is kéri a javaslat elfogadását. 
 
Dr. Tüske Zoltán rákérdez, hogy ingyenes lesz a koncert? Ha idegenek is jönnek, 
akkor hogy lesz. 
 
Dr. György Balázs polgármester jelzi, hogy a koncerttel kapcsolatban a Pénzügyi 
Bizottságnak van egy másik határozati javaslata, ez az összeg biztosításáról szól, kéri a 
határozati javaslat elfogadását.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
49/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Pénzügyi 
Bizottság 13/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatára – úgy döntött, hogy a 
Mővelıdési Ház 2009. évi szakfeladatán megmaradt és az önkormányzat 2010. évi 
költségvetésében a pénzmaradványban lévı 480.000,- Ft + ÁFA összeg 
felhasználását a Kormorán Koncert márciusi megtartására engedélyezi. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester és Geiger Jánosné igazgató. 
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Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 14/2010. (02. 17.) sz., 
valamint a Településfejlesztési, Mezıgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 16-
17/2010. (02. 16.) sz. javaslatát, mely a kerékpárút és a Halászy K. utca felújítása 
folytatásának pályázati pénzek igénybevételével történı megvalósításáról szól. 
 
Bai Sándor nem kívánja a Polgármestert kiegészíteni, kéri a Pénzügyi Bizottság 
határozatának elfogadását. 
 
Dr. György Balázs polgármester felteszi szavazásra a határozati javaslatot.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
50/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a 
Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági Bizottság 16-17/2010. 
(02. 16.) sz. és a Pénzügyi Bizottság 14/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatára – 
úgy döntött, hogy a jelenleg a köztemetıig elérı kerékpárút folytatását a Penny 
Marketig, valamint a Halászy Károly utca még fel nem újított külterületi 
szakaszát csak pályázati lehetıséggel valósítja meg. 
 
Határid ı: folyamatos. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 16/2010. (02. 17.) sz., 
valamint a Kulturális és Oktatási Bizottság 7/2010. (02. 15.) sz. javaslatát, mely az idei 
civil szervezetek támogatásának pályázati kiírására vonatkozik. 
Kérdés, hozzászólás hiányában felteszi szavazásra a határozati javaslatot.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
51/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Kulturális és 
Oktatási Bizottság 7/2010. (02. 15.) sz. és a Pénzügyi Bizottság 16/2010. (02. 17.) 
sz. határozati javaslatára – az elıterjesztés szerint kiírja a civil szervezetek 2010. 
évi támogatására szóló pályázatát. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
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Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 18/2010. (02. 17.) sz., 
mely a Polgármesteri Hivatal köztisztviselıinek teljesítményértékelésével kapcsolatos. 
 
Bai Sándor nem kíván kiegészítést tenni, elfogadásra javasolja a Pénzügyi Bizottság 
határozatát. 
 
Dr. György Balázs polgármester felteszi szavazásra a határozati javaslatot.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
52/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Pénzügyi 
Bizottság 18/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatára – engedélyezi a 2009. évi 
köztisztviselıi teljesítményértékelések alapján a 2010. évi költségvetésben 
784.600,- Ft biztosítását, a tartalék terhére. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Rozgonyi Erik jegyzı úr megköszöni a Képviselı-testület döntését. 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 19/2010. (02. 17.) sz. 
javaslatát, és megköszöni a Polgárır Egyesület eddigi munkáját. 
 
Bai Sándor kiegészítést nem tesz, javasolja a Pénzügyi Bizottság határozatának 
elfogadását. 
 
Dr. György Balázs polgármester kéri a határozati javaslat elfogadását. 
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
53/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Pénzügyi 
Bizottság 19/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatára – úgy döntött, hogy az 
Alsónémedi Polgárır Egyesület 2010. évi támogatását 100.000,- Ft-tal megemeli, a 
2010. évi költségvetés tartaléka terhére. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
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Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 20/2010. (02. 17.) sz. 
javaslatát megjegyezve, hogy a Pénzügyi Bizottság sokat „vitatkozott” dr. Papp Zsolt 
kérésén, de végül 2011. december 31-ig továbbra is javasolja a támogatást. 
 
Bai Sándor nem egészíti ki a Polgármestert, hanem javasolja a Pénzügyi Bizottság 
határozatának elfogadását. 
 
Dr. Tüske Zoltán rákérdez, nem 2010. december 31-ig adtak javaslatot az 
elkötelezettség miatt? 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja nem, 2011-ig tettek javaslatot.  
 
Szántó Erzsébet szerint a falu érdekét szolgálja tevékenységével, pl. nem kell Dabasra 
menni vérvételre, ill. dr. Tholt Mária is kapja az összeget. 
 
Dr. György Balázs polgármester kéri a határozati javaslat elfogadását.   
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 11 igen, 1 
tartózkodó szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
54/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Pénzügyi 
Bizottság 20/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatára – dr. Papp Zsolt háziorvos 
részére 2010. május 01-tıl 2011. december 31-ig változatlan feltételekkel (56.000,- 
Ft/hó) biztosítja a praxis támogatását. 
 
Határid ı: 2011. december 31. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 21/2010. (02. 17.) sz., 
valamint a Kulturális és Oktatási Bizottság 14/2010. (02. 15.) sz. javaslatát, mely az 
idei – Szabó Ferenc által rendezendı – lovas nap támogatására vonatkozik, azzal a 
különbséggel, hogy a Kulturális és Oktatási Bizottság 200.000,- Ft-os támogatást 
javasolt, a Pénzügyi Bizottság pedig 300.000,- Ft-ot. 
 
Dr. Tüske Zoltán megkérdezi, mi az összegszerő eltérés oka? 
 
Bai Sándor elmondja, hogy Szabó Ferenc kérése tartalmazta ezt az összeget, a 
szervezési díjakra is kell, kevesebb a szponzor stb. 
  
Szántó Erzsébet elmondja, úgy gondolták, hogy a 300.000,- Ft-os támogatás magas, 
hiszen a civil szervezetek támogatásánál sem adnak ekkora összeget. 
 



 15 

Dr. György Balázs polgármester a Pénzügyi Bizottság javaslatában foglalt 300.000,- 
Ft-os támogatást teszi fel szavazásra.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 5 igen, 7 nem 
szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
55/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Pénzügyi 
Bizottság 21/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatát elutasítva – az Alsónémedi 
Lovasnap megrendezését nem a kért 300.000,- Ft-os összeggel támogatja. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester – mivel a szavazás alapján a javaslat nem kapta meg 
a többségi támogatást –, felteszi a Kulturális és Oktatási Bizottság javaslatának 
elfogadását szavazásra. 
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 7 igen, 5 nem 
szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
56/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Kulturális és 
Oktatási Bizottság 14/2010. (02. 15.) sz. határozati javaslatára, tekintettel a 
szervezési idıszak közelségére és a pályázat elbírálásának határidejére – az 
Alsónémedi Lovasnap megrendezését a civil szervezetek részére kiírt pályázattól 
elkülönítetten támogatja a tartalék terhére, 200.000,- Ft-os összeggel. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 22/2010. (02. 17.) sz. 
javaslatát, mely a PVCSV felszámolásával kapcsolatos. 
 
Bai Sándor nem tesz kiegészítést, javasolja a Pénzügyi Bizottság határozatának 
elfogadását. 
 
Dr. György Balázs polgármester felteszi szavazásra a határozati javaslatot.  
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Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
57/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Pénzügyi 
Bizottság 22/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatára – a Pest Megyei Víz- és 
Csatornamő Vállalat vagyonfelosztási javaslatát jóváhagyja és az elhunyt 
végelszámoló nevében eljáró özv. Szegedi Pálnét felhatalmazza arra, hogy a 
vagyonfelosztási javaslatnak megfelelıen az érintett önkormányzatok részére 
átutalja a végelszámolásból hátramaradt készpénzt, az İket egyenként megilletı 
vagyonmegosztási javaslatban szereplı összegnek megfelelıen. 
Amennyiben a fenti átutalások maradéktalanul megtörténnek, úgy Alsónémedi 
Önkormányzatának a végelszámolóval, illetıleg örököseivel szemben a 
végelszámolást illetıen semmiféle követelése nincs. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 23/2010. (02. 17.) sz. 
javaslatát, mely az iskolai Széchenyi Napok rendezvény keretében tartandó Back II 
Black koncert támogatására vonatkozik. 
 
Bai Sándor javasolja a Pénzügyi Bizottság határozatának elfogadását. 
 
Dr. György Balázs polgármester felteszi szavazásra a határozati javaslatot.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
58/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Pénzügyi 
Bizottság 23/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatára – a 2010. évi Széchenyi 
Napok rendezvény keretein belül megrendezendı Back II Black zenekar 
koncertjéhez 500.000,- Ft + ÁFA összeget biztosít a tartalék terhére. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti a Pénzügyi Bizottság 24/2010. (02. 17.) sz. 
javaslatát, mely a Kormorán koncert megszervezésével kapcsolatos. 
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Bai Sándor ismerteti a Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott javaslatokat, és 
javasoltakat. 
 
Geiger Jánosné elmondja tény, hogy magas összeget kell fizetni a koncertért, de a 
csarnok megvalósítása is magas összeg volt.  
Nem lehet megkérdezni a koncertre érkezıktıl, hogy némediek-e, vagy mindenkinek 
ingyenes vagy mindenkinek fizetıs kell legyen. A belépık után ÁFA-t kell fizetni, 
támogatójegyet azt ki lehet osztani. Zártkörő rendezvény is lehetne, meghívókkal. 
Jelzi, hogy a Kormorán honlapján már rajta van az Alsónémedin tartandó koncert is.  
 
Dr. György Balázs polgármester elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén 
elmondták, kérjék meg ıket, ne tegyék fel a honlapra. Módosítsák a szerzıdést.  
 
Geiger Jánosné szerint a legjobb reklám lenne Alsónémedinek a koncert. Az összeget 
kigazdálkodják a Mővelıdési Ház költségvetésébıl. 
 
Dr. Tüske Zoltán szerint maradjon meg a Pénzügyi Bizottság javaslata. 
 
Dr. György Balázs polgármester szerint meg kellene találni a módot arra, hogy ez a 
koncert a miénk maradjon. 
 
Kozma Márta jelzi, İ javasolta a jelképes összeget, hogy egy szimbolikus ár legyen és 
ne jöjjön bárki ide, pl. a külföldi, de alsónémedi lakcímkártyások. Ha ingyen van, 
akkor jönnek, az is, aki pénzért nem. 
A támogató jegyeket elıvételben árulni lehet, ebbıl a részvételt is elıre látni lehetne. 
Természetesen támogatójegyet az ismerısöknek is lehet vásárolni.  
 
Szabó Endre szerint két magyar gárdistát hívni kellene és akkor majd nem jön 
mindenki. 
 
Dr. György Balázs polgármester jelzi, ezt sem szeretnék, nem politikáról van szó.  
 
Szabó Endre szerint a rendıröket, polgárıröket meg kell kérni a segítségre.  
 
Józan Sándor elmondja, ha megoldás lehet, akkor elvállalja az „ajtónálló” szerepét.  
 
Szántó Erzsébet elmondja, hogy a szüreti fızéskor, bálkor is jól mőködött a 
polgárırség.  
 
Kiss Miklós elmondja, hogy az nem volt szabályos.  
 
Dr. György Balázs polgármester szerint a Kormorán kiírhatná a honlapjára, hogy 
támogatójegy elıvételben történı vásárlásával lehet csak a koncertre jönni.  
 
Geiger Jánosné jelzi, hogy a Kormoránnak az eseménynaptárja van fent. Fel lehet 
tenni ilyet is, a település honlapjára.  
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Szabó Endre arról érdeklıdik, biztos lesz helyi érdeklıdı a csarnokmérethez 
viszonyítva?  
 
Kozma Márta szerint az elıvételi jegy ennek megismerésére is jó.  
 
Geiger Jánosné jelzi, ilyen sehol sincs, hogy csak elıvételben lehet jegyet vásárolni.  
 
 

Geiger Jánosné elmegy az ülésrıl. 
 
 

Györgyövics Károly a technikai részét nem tudja a dolognak, de szerinte a 200,- Ft-os 
összeg nevetséges, legalább 500,- Ft legyen. 
 
Szántó Erzsébet egyetértene Györgyövics Károllyal, ha nem a mi gyerekeinkrıl 
szólna. Ha a mi gyerekeinkre is vonatkozik a belépı, akkor maradjon a 200,- Ft-os ár.  
 
Dr. Tüske Zoltán úgy gondolja, az nem diszkrimináció, ha az iskola tanulóinak 
ingyenes a részvétel, a többiektıl pedig 500,- Ft-ot kérnek. Szerinte a jegyelıvétel sem 
fontos és a koncert titokban tartása sem. 
 
Dr. György Balázs polgármester ezt jó ötletnek tartja.  
 
Zsin Géza szerint egy elızetes felmérést az iskolában könnyen el tudnak végezni, ha 
kell és a férıhelyek számát is ismerik majd.  
 
Józan Sándor egyetért Tüske doktor javaslatával, azt javasolja İ is.  
 
Dr. György Balázs polgármester – látva a jelenlévık egyetértését – felteszi szavazásra 
a javaslatot.  
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Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
59/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – a Pénzügyi 
Bizottság 24/2010. (02. 17.) sz. határozati javaslatát is figyelembevéve – a március 
12-én megrendezendı Kormorán koncerten a Széchenyi István Általános Iskola 
tanulói részvételét ingyenesen biztosítja. Felkéri a Mővelıdési Ház vezetıjét, a 
Széchenyi István Általános Iskola igazgatóját, valamint a Széchenyi István 
Általános Iskoláért Alapítvány Kuratóriumának elnök ét, hogy bocsássanak ki 
támogatói jegyet a fenti Alapítvány javára, melynek árát 500,- Ft-os összegben 
javasolja meghatározni. 
 
Határid ı: 2010. március 12. 
Felelıs: a határozatban megjelölt vezetık. 
 
 
 
Napirend 5.)  A Polgármester beszámolója az elmúlt ülésen hozott 
határozatok végrehajtásáról és a két ülés között tett fontosabb intézkedésekrıl. –
Tervezett idő: max. 10 perc. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester a napirendhez – mint minden ülésre – írásbeli 
beszámolót készített.  
Mivel kérdés, hozzászólás a beszámolóval kapcsolatban nem érkezett, kéri annak 
elfogadását.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
60/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadta a 
Polgármester beszámolóját az elızı ülésen hozott határozatok végrehajtásáról és 
a két ülés között tett fontosabb intézkedéseirıl. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
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Napirend 6.)  Egyebek. 
 

  
– A szennyvíztisztító-telep bıvítésével kapcsolatos pályázat. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy e napirendhez 
Czafrangó Ágnes készített írásbeli elıterjesztést.  
Egy új, egyfordulós pályázat kerül kiírásra, s amennyiben itt eredményesen szerepel az 
Önkormányzat, az eddig szerzıdésekkel már lefedett 18 milliós összeg egy jelentıs 
részét is el tudják majd számolni.  
A pályázatot elıször március 16-án lehet majd beadni, ezért került most a Képviselı-
testület elé. 
Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, kéri a javaslat elfogadását.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 11 igen, 1 
tartózkodó szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
61/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy határozott, 
hogy a 2010. évi „Környezet és Energia Operatív Program Szennyvízelvezetés és 
tisztítás” egyfordulós pályázati konstrukcióra (KEOP-1.2.0/B) „Alsónémedi 
szennyvíztisztító telepének korszerősítése és bıvítése” címmel pályázatot nyújt 
be. 
A projekt összköltsége bruttó 642.089.225,- Ft, ennek 15%-a, azaz 96.313.384,- Ft 
a pályázati önerı. 
A Képviselı-testület a felmerülı költségeket vállalja, és a szükséges önerıt a 2010. 
évi költségvetésben biztosítja, a pályázati önerıkeret terhére.  
A szükséges önerı az Önkormányzat rendelkezésére áll, és a projekt 
megvalósítására kívánja azt felhasználni. 
Az Önkormányzat Képviselı-testülete felhatalmazza Dr. György Balázs 
polgármestert a KEOP 1.2.0/B pályázat és a csatolandó dokumentumok 
aláírására. 
 
Határid ı: azonnal, illetve folyamatos. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
– Hungarian Baja Terep Rally VB megrendezése. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester emlékezteti a jelenlévıket, hogy e-mailban részletes 
anyagot juttatott el minden Képviselı-testületi tagnak. 
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Támogatná a rendezvényben való részvételt és itt a majorettek is megállnák a 
helyüket, és a Kulturális és Oktatási Bizottság majd szervezhet programot. 
Helyszínnek jó lenne a Szabadság tér vagy akár a Dózsa tér is.  
 
Morvai János az anyagi vonzatról érdeklıdik. 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja, nincs a részvételnek anyagi vonzata, 
csak egy oldalas reklámot kértek a Hírmondóban. 
 
Zsin Géza jelzi, hogy nemmel fog szavazni, konzervatív ember. Megjegyzi, az RTL 
Klub csatornával összekapcsolódik Palik László neve. 
 
Dr. György Balázs polgármester felteszi szavazásra a rendezvényben való részvételt.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 11 igen, 1 
tartózkodó szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
62/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete egyetért azzal, 
hogy a Hungarian Baja Terep Rally VB rendezvénysorozatba Alsónémedi is 
bekapcsolódjon és felkéri a Kulturális és Oktatási Bizottságot, hogy az esemény 
kapcsán kulturális programot szervezzenek. 
 
Határid ı: folyamatos. 
Felelıs: Szántó Erzsébet a Kulturális és Oktatási Bizottság elnöke. 
 
 
–  Szóbeli beszámoló a Penny elıtt húzódó út ügyében folytatott tárgyalásról. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy  Kasler úr is 
megkereste az út burkolása miatt, melyben jelentıs összeggel részt vennének.  
Konstrukció kidolgozása van folyamatban, az ÁFA esetleges megspórolása, ill. a 
környékbeli vállalkozók bevonása miatt. Brabanti József most próbál közös nevezıt 
találni ehhez, pl. folyóméter szerinti hozzájárulás. Késıbb  lenne egy közös 
megbeszélés. 
Kasler úr abban is érdekelt lenne, hogy a kerékpárút meghosszabbításra kerüljön és 
annak megvalósításához is adna az általa megemlített összegbıl. 
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– Vízvisszatartás. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy ma sikerült kimenni 
megnézni a gátakat szakértıvel. Szép, tiszta víz folyik át a gáton. 
 
Ismerteti a Településfejlesztési, Mezıgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 19-
20/2010. (02. 16.) sz. határozati javaslatát, mely a gátakkal kapcsolatos.  
 
Dr. Tüske Zoltán jelzi, ha átruháznák a döntési jogot a Településfejlesztési, 
Mezıgazdasági és Környezetvédelmi Bizottságnak, akkor elıre tudni lehetne a döntést 
is, hiszen a Bizottság számtalan döntését módosította a Képviselı-testület. Lényeges 
kérdés a település jövıjét illetıen a vízvisszatartás kérdése.  
Mindkét oldalról megszólíttatott – Édesapja részérıl és Juhász Rezsı részérıl is, akit 
barátjának gondol –, így objektív érzelmi befolyásoltsága okán nem tud döntést hozni. 
Juhász Sándor kompromisszumképes volt, engedett, mert tudja, hogy fontos érdek a 
vízvisszatartás.  
Ilyen kompromisszumkészség a másik esetben nem történt egyik fél részérıl sem.  
A vízügyi szakértık segítségét kérve mi is próbáljunk olyan területeket keresni, ahová 
a vizet engedni lehet úgy, hogy bárkinek komoly érdeksérelme lenne.  
Jelzi, hogy Juhász Rezsı és Kiss Balázs is érintett az ügyben, folyamatosan szavazott, 
de nem tudnak  objektíven dönteni. 
 
Zsin Géza elmondja, Taksonyban járt, a belterület vízvizsgálata történt, nézzék meg a 
Képviselı-testület tagjai, érdemes. A belterületen mesterséges tavat hoztak létre, a falu 
örömére.  
Emlékezteti a jelenlévıket, hogy a kezdetekkor İ vetette fel a vízvisszatartást  és 
akkor azt mondta, hogy nagy csapadék esetén majd megbontják  a gátakat. Ma kint járt 
és olyan helyen is víz van, ahol korábban nem volt és komoly  esık is jönnek az 
elırejelzés szerint.  
Most kell majd kiválasztani a megfelelı zárást (a kerekerdınél gondolja), a többi gátat 
pedig meg kell nyitni. 
 
Dr. György Balázs polgármester is ezt javasolta volna, azaz hétfın bontsák le a 
gátakat, mert problémák vannak és valószínőleg ma is egész éjszaka esni fog.  
 
Zsin Géza  úgy gondolja, hogy átmenetileg teljesen bontani kell, esetleg áprilisban ki 
lehet dolgozni újra a vízvisszatartást. 
A láperdei gátat járjuk végig, a gazdák már megkapták a leiratot, hogy országos 
védettségő lesz. A gátépítés ügyében bejelentési kötelezettség is lehet. 
Elmondja, hogy régen a Liliom utca végén is feljött a víz, de azóta újabb ingatlanok is 
kialakultak, nincs fent a víz. A Goldennél szerinte nincs átjárás, el van dugulva az 
árok.  
 
Györgyövics Károly elmondja, most kezd ott úgy feljönni a víz, mint 
gyermekkorunkban, a Halászy K. utcától északra. Tele van a nádas vízzel.  
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Zsin Géza úgy gondolja, ha a pincékben feljön a víz, akkor ott is bontani kell.  
 
Dr. György Balázs polgármester elmondja, hogy Juhász Sándor szedett ki a gátból és 
szépen folyik le a víz. 
 
Józan Sándor szerint kaotikus állapotok vannak, a Krizsa-féle területnél is bontani 
kellene, a csatornánál is.  
A turjánnál erısítsék meg a gátat, onnan ne tudjon lefolyni a víz.  
Azonnali bontás kell, szükség esetén pedig áprilisban-májusban visszatölteni. 
Megjegyzi, sok helyen baj van a belvízzel. 
 
Morvai János szerint késıbb gátrendszert kell kitalálni, hogy késıbb ne kelljen 
állandóan bontani. 
 
Dr. György Balázs polgármester összefoglalja a gátbontással kapcsolatos határozati 
javaslatot és kéri annak elfogadását.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 11 igen, 1 
tartózkodó szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
63/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete felhatalmazza 
dr. György Balázs polgármestert a problémás vízvisszatartó gátak elbontására. 
Felhatalmazza továbbá a korábban e témakörben felkért személyeket arra, ha az 
északi területeken is problémát okoz a vízvisszatartás, akkor annak bontásáról, a 
bontás mértékérıl idıben intézkedjen.  
 
Határid ı: 2010. március 01., illetve folyamatos. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester – mivel módosítás érkezett a hatáskör átadására 
vonatkozóan – a módosítást teszi fel szavazásra. 
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Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 3 igen, 8 nem, 1 
tartózkodó szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
64/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete elutasította azt a 
képviselıi javaslatot, hogy a vízvisszatartó gátak ügyében a Képviselı-testület 
hatáskörét a Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottságra ne ruházza át.  
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 
Györgyövics Károly szerint adják át a hatáskört a Településfejlesztési, Mezıgazdasági 
és Környezetvédelmi Bizottságnak, mert lesz más hely, ahol nem érintett Kiss Balázs 
és Juhász Rezsı sem. 
 
Juhász Rezsı szerint nem biztos, hogy minden információ eljutott a Képviselı-
testülethez.  
Egyetért a vízvisszatartással, csak a mértékkel nem. 50-60 cm-rıl volt szó és 1-1,2 
méter lett belıle. 
A falu csapadékvize is lefolyik azokra a területekre, meg kell akadályozni, hogy a 
földekre leszaladjon a víz.  
 
Dr. György Balázs polgármester megköszöni a szakmai kiegészítést és felteszi a 
Településfejlesztési, Mezıgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság hatáskör 
átruházásra vonatkozó javaslatát szavazásra.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 8 igen, 3 nem, 1 
tartózkodó szavazás alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
65/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – 
figyelembevéve a Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság 19/2010. (02. 16.) sz. határozati javaslatát – úgy döntött, hogy a 
vízvisszatartó gátak ügyében a Képviselı-testület hatáskörét a 
Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági Bizottságra ruházza át.  
 
Határid ı: azonnal, illetve folyamatos. 
Felelıs: Dr. Tüske Zoltán a Településfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezıgazdasági Bizottság elnöke. 
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Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy ide tartozik a 
Településfejlesztési, Mezıgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 20/2010. (02. 16.) 
sz. javaslata, mely Nagy József területcsere kérése ügyében született.  
 
Dr. Tüske Zoltán szerint érdemben nincs mit beszélni róla, el lesz bontva a gát.  
Jelzi, hogy a kérdésben a Bizottság nem tudott állást foglalni.  
 
Nagy József szerint, ha nincs gát, akkor nem lesz probléma sem, de idén nem olyan 
lesz a termés a területen, mint elıtte. 
 
Dr. György Balázs polgármester még elmondja, hogy a rét kb. 12-17 méteres a föld 
végén, de a víz nagyobb területet érint. 
 
Józan Sándor szerint, ha nem lesz nagy esı, akkor két hét alatt lemegy a víz 
megfelelıen.  
 
Juhász Rezsı jelzi arról is szó volt, hogy rugalmasan kezelik a dolgot és ehhez képest 
2-3 hónapja folyik az ügy.  
 
Dr. György Balázs polgármester javasolja, hozzanak olyan határozatot, nem 
támogatják Nagy József kérését, bízva abban, hogy a gátbontással a probléma 
megoldódik.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 12 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
66/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – egyetértve a 
Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági Bizottság 20/2010. (02. 
16.) sz. határozati javaslatával és bízva a probléma vízvisszatartó gátak elbontása 
utáni megoldódásában – úgy döntött, hogy Nagy József (2351 Alsónémedi, 
Temetı u. 16.) kérése ellenére csereterületet nem biztosít az Önkormányzat. 
 
Határid ı: azonnal. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester. 
 
 

Bálint Sándor képviselı kimegy a terembıl. 
(12 fıbıl jelen van 11 fı) 
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– Az ABÉVA Kft. Felügyelı Bizottságának javaslatai. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy az ülés elıtt 
kiosztásra került a FEB ülésén hozott határozatokról készült kivonat. 
Elmondja, hogy a 2/2010-es határozat a könyvvizsgáló megbízására vonatkozik. 
 
Bai Sándor – FEB elnök – tájékoztatja a jelenlévıket, hogy visszamenıleg ellenırzi a 
2009-es évet és folyamatosan fogja a munkát elvégezni. 
 
Dr. György Balázs polgármester kéri a határozat elfogadását.  
 
Dr. Tüske Zoltán jelzi, hogy a Polgármestert is fel kell hatalmazni az alapító okirat 
szükségszerő módosítására.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 11 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
67/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete egyetért azzal, 
hogy – figyelembevéve az ABÉVA Kft. Felügyelı Bizottságának 2/2010. (02. 25.) 
sz. javaslatát – a Kft. könyvvizsgálói feladatainak ellátására a Hannák & Társa 
Könyvvizsgáló és Gazdasági Tanácsadó Kft-t bízza meg.  
A Képviselı-testület egyben felhatalmazza az alapító nevében eljáró dr. György 
Balázs polgármestert az alapító okirat szükségszerő módosítására. 
 
Határid ı: azonnal, illetve folyamatos. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester és Belágyi Tamás ügyvezetı. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester jelzi, hogy a 3/2010. sz. határozat a takarításra 
vonatkozik. 
 
Bai Sándor elmondja, hogy árban és ajánlatban is a javasolt cég volt a legjobb, nettó 
450.000,- Ft/hó árral. 
 
Zsin Géza megkérdezi, konkretizálva lett-e, hogy mi az iskolaépület és mi tartozik 
hozzájuk? 
 
Bai Sándor tájékoztatja, teljesen konkretizálva lett. 
 
Dr. György Balázs polgármester elmondja, hogy a tőzgátló ajtó a határ.  
Mivel más kérdés nem volt, kéri a határozat elfogadását. 
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Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 11 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
68/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – 
figyelembevéve az ABÉVA Kft. Felügyelı Bizottságának 3/2010. (02. 25.) sz. 
javaslatát – a sportcsarnok takarítására a Kiss és Gali Bt-t javasolja megbízni 
2010. december 31-ig. 
 
Határid ı: 2010. december 31. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester és Belágyi Tamás ügyvezetı. 
 
 
Dr. György Balázs polgármester ismerteti az iskolabıvítéssel kapcsolatos 4/2010-es 
határozatot. 
 
Belágyi Tamás jelzi, hogy a pótmunkánál elírás történt, nem 16, hanem 24 milliós 
összegrıl van szó.  
 
Dr. György Balázs polgármester kéri az ezzel módosított határozat elfogadását.  
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 11 igen szavazás 
alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
69/2010. (02. 26.) sz. önkormányzati határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete – 
figyelembevéve az ABÉVA Kft. Felügyelı Bizottságának 4/2010. (02. 25.) sz. 
javaslatát – az iskolabıvítés és sportcsarnok építésének befejezésére, valamint a 
konyhabıvítés kapcsán elfogadhatónak tartja az alábbi kimutatást: 
– pótmunka   nettó 24.930.802,- Ft, 
– kötbér   nettó 44.000.000,- Ft, 
– konyha, szolgálati lakás nettó 65.000.000,- Ft. 
 
Határid ı: azonnal, illetve folyamatos. 
Felelıs: Dr. György Balázs polgármester és Belágyi Tamás ügyvezetı. 
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– Képviselıi hozzászólások. 
 
 
Dr. Tüske Zoltán emlékezteti a jelenlévıket, hogy megszólíttatott a Suzuki Ullmann 
telephelyének megvásárlása kapcsán Józan Sándor képviselı által és ezért meg 
szeretne osztani  egy-két dolgot a Képviselı-testülettel.  
Az Ullmann Kft-nek jogi képviselıje volt, ötletet hozott a megvásárlásra az 
Önkormányzatnak. 
A cég 3 milliós munkadíjjal tartozott neki, az ügyvédi munkadíjjal.  
Továbbra is úgy gondolja, hogy az Önkormányzat jól járt a vásárlással.  
A Csordás úrral folytatott tárgyalások folytán – Belágyi Tamással és a Polgármesterrel 
együtt – nem tőnt fel, hogy az ajánlat komolytalan lenne, át akarna verni.  Fél év után 
az elhangzott indok az volt, hogy már nincsenek meg a vállalkozások, akik idejöttek 
volna. 
Nem tévesztett meg senkit. 
Természetesen úgy gondolta, hogy az ügyvédi munkadíját majd megkapja. 
Szőcs úr nem írta alá a megállapodást, hogy az Önkormányzat adóbevétele 
idekerüljön, hanem el akarta azt sinkófálni.  Ez nem volt tartható, elítélte érte és ez az 
eljárás felháborította. Köszönhetıen a Polgármesternek, a Jegyzınek és Belágyi 
Tamásnak inkasszóval, a bank segítségével befolyt az adóbevétel az Önkormányzathoz 
és a vételárcsökkentést is el tudták érni az elvitt  dolgok miatt. 
Ezek kihatottak a 2,5 éves  ügyvédi munkadíjára is, amit nem fizettek ki, még az ÁFA-
t sem – 600.000,- Ft-ot – amit idıközben be kellett fizetnie.  
Felháborítónak tartja, azt feltételezik róla, hogy rosszat tett az Önkormányzatnak. 
 
Szántó Erzsébet meghívja a Polgármestert, Jegyzıt és a Képviselı-testület minden 
tagját a Széchenyi Napokra, a tornacsarnok átadására.  
Elmondja, örülnek az iskola elıtti parkolónak, de nem lehet ott közlekedni, mert víz áll 
a lyukakban, nincs benne föld. Bata Zoltánnak is jelezte ezt a problémát, de İ is 
megtapasztalhatta.  
 
Belágyi Tamás jelzi, igaza van Szántó Erzsébetnek. İsszel rakták le a köveket, 
zöldfelületként van meghatározva. Földet tettek bele, de a hó, az esı miatt is 
megsüllyedt. Nem tudja mi a teendı, földet tesznek bele és füvet vetnek.  
 
Józan Sándor elmondja, hogy az óvodai szülık beszéltek a Feleségével és nem tudják, 
miért van most a főtéskorszerősítés. Határidı volt? 
 
Dr. György Balázs polgármester tájékoztatja, hogy kedvezıbb ár miatt történt ilyen 
hamar a korszerősítés. Az óvoda megígérte, hogy megoldást találnak a munkák ideje 
alatti mőködésre.  
 
Józan Sándor arról érdeklıdik, meddig van szerzıdése Kovács úrnak a 
szemétszállításra? 
 
Rozgonyi Erik tájékoztatja, hogy 2012. december 31-ig.  
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Józan Sándor azt is megkérdezi, hogy mekkora összeget fordít a szemétszállításra az 
Önkormányzat? 
 
Rozgonyi Erik pontosan nem tudja, de megnézik.  
 
Józan Sándor politikamentesen jegyzi meg, hogy az egyik párt képviselıjelöltje 
Alsónémedi címerét használta szórólapján. Nem kellett volna engedélyt kérnie?  
Levelet kellene írni. 
 
Gyırvári István Lászlóné – a Polgármester kérésére – elmondja, hogy amint megkapta 
a Polgármester úr a szórólapot, azonnal írt a képviselınek a címer miatt. 
 
Józan Sándor Szarka Károly szülei sírjának ügyére emlékezteti a jelenlévıket, melyrıl 
az elızı ülésen szólt Szarka úr. Valamit kellene kezdeni az üggyel. Spaniferrel kellene 
áthúzatni a fát vagy valamit csinálni kellene. 
 
Dr. György Balázs polgármester nem tudja mit, de valamit majd tesznek.  
 
 
Mivel további kérdés, hozzászólás a nyílt ülés keretében nem érkezett, a Polgármester 
megkéri a vendégeket a távozásra és a napirend szerinti zárt ülést rendel el. 

 
 
 

kmf. 
 
 
 

 Dr. György Balázs  Rozgonyi Erik  
 polgármester  jegyzı 
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